
 

 

Schriftelijke vragen 

Datum 17 augustus 2022 

Volgnummer 197 

Onderwerp 

Schriftelijke vragen van het lid Belkasmi inzake een gezamenlijke Amsterdamse Introductieweek  

Aan het college van burgemeester en wethouders 

Toelichting: 

Het begin van het nieuwe studiejaar staat voor de deur. Een tijd waarin studenten via introductie-

weken kennismaken met hun stad, studie en medestudenten. Een tijd waar je vaak vrienden en 

vriendinnen en een netwerk voor het leven aan overhoudt. In de gemeente Utrecht gebeurt dit in 

de vorm van de Utrechtse Introductie Tijd (UIT).  

 

De UIT is een algemene stadsintroductie van alle onderwijsinstellingen samen en was tot voorheen 

alleen toegankelijk voor studenten van de Universiteit Utrecht en Hogeschool Utrecht. Dit jaar zijn 

er voor het eerst ook MBO-studenten welkom bij deze introductie week. 1 

 

De PvdA Amsterdam is erg blij met deze ontwikkeling. MBO-studenten krijgen op dit moment 

vaak niet altijd dezelfde behandeling als andere studenten, terwijl zij dat wel verdienen. Hoewel de 

situatie in gemeente Utrecht anders is dan de Amsterdamse situatie (in Amsterdam vindt er op dit 

moment niet een algemene introductie plaats zoals in Utrecht, maar organiseert vrijwel iedere on-

derwijsinstelling haar eigen introductieweek) zou de PvdA graag willen zien dat er in de toekomst 

een introductieweek komt die toegankelijk is voor alle Amsterdamse studenten. In de ogen van de 

fractie van de PvdA Amsterdam verkleinen we op deze manier de kloof tussen verschillende stu-

denten, zorgen we voor meer ontmoeting tussen verschillende studenten en geven we MBO-

studenten de positie die zij verdienen.  

 

Gezien het vorenstaande stelt ondergetekende, namens de fractie van PvdA Amsterdam, op grond 

van artikel 84 van het Reglement van orde gemeenteraad en raadscommissies Amsterdam, de vol-

gende schriftelijke vragen: 
1. Is het college het met de fractie van de PvdA Amsterdam eens dat een gezamenlijke intro-

ductieweek voor Amsterdamse MBO, HBO en WO studenten bijdraagt aan verbinding en 

ontmoeting tussen verschillende groepen uit de samenleving en dat dit MBO-studenten 

de positie geeft die zij verdienen? Zo ja, waarom wel? Zo nee, waarom niet?  

2. Is het college het met de fractie van de PvdA Amsterdam eens dat zo’n gezamenlijke in-

troductieweek past bij de doelstellingen van de gemeente Amsterdam als het gaat om het 

verbinden van mensen en het creëren van ontmoeting tussen mensen?   

                                                                    
1 https://nos.nl/video/2440760-voor-het-eerst-mbo-ers-welkom-bij-uit-week-om-kloof-te-verkleinen  

https://nos.nl/video/2440760-voor-het-eerst-mbo-ers-welkom-bij-uit-week-om-kloof-te-verkleinen
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3. Kan het college aangeven wat de reden is dat er in Amsterdam niet één gezamenlijke in-

troductieweek is zoals in Utrecht, maar dat vrijwel iedere onderwijsinstelling hier haar ei-

gen introductieweek organiseert?  

4. Welke kansen ziet het college om een dergelijke algemene, gezamenlijk introductieweek 

voor studenten (naar voorbeeld van Utrecht) ook in Amsterdam te laten plaatsvinden?  

5. Kan het college aangeven in hoeverre onderwijsinstellingen en studentenvakbonden in 

Amsterdam hier al mee bezig zijn? Is het college hier al met hen over in gesprek?   

6. Wil het college in gesprek gaan/blijven met studentenvakbonden en onderwijsinstellingen 

om een algemene introductieweek te realiseren waarbij alle Amsterdamse studenten wel-

kom zijn en deze bevindingen terug te koppelen aan de raad? Zo ja, waarom wel? Zo nee, 

waarom niet?  

 

 

Indiener(s), 

M. Belkasmi 


